



Vision: Driving membership value by inspiring people from all backgrounds to enjoy the sport of skiing.

PROXY FORM

Annual General Meeting (“AGM”) – January 21, 2025

Members in good standing eligible to vote, but who are unable to attend this AGM Meeting may appoint a proxy holder by completing and returning this form. This completed form must be submitted by email to csiaalberta@snowpro.com (please also send a copy of the proxy to the proxy holder) **no later than January 14, 2025 at midnight.**

I the undersigned, _____ (name) of _____ (city) am a Member in good standing of the Canadian Ski Instructors’ Alliance (“CSIA”) and hereby appoints: _____ (Print Name of proxy holder) to vote and act at the CSIA Alberta AGM of Members to be held on Tuesday January 21, 2025 at 6:00 p.m. MST, and at any adjournment thereof.

This proxy confers discretionary authority on the proxy holder in respect of any matters that may properly come before the meeting.

Notes:

- No Member shall be allowed to vote more than 5 proxy votes except the Chairman of the meeting who shall vote all proxies appointing him as proxy holder.
- This proxy is not solicited by or on behalf of management or the current Board of Directors of the Canadian Ski Instructors’ Alliance Alberta Committee.

Name (Please print): _____ Member # _____

Address: _____

Member’s signature: _____



Énoncé de vision : Augmenter la valeur des membres en inspirant les gens de tous les milieux à apprécier le ski.

FORMULAIRE DE PROCURATION

Assemblée générale annuelle (AGA) – 21 janvier 2025

Les membres en règle ayant le droit de vote, mais qui ne sont pas en mesure d'assister à l'AGA peuvent désigner un mandataire en remplissant et en renvoyant le présent formulaire. Ce formulaire doit être envoyé par courriel à csiaalberta@snowpro.com (Veillez également envoyer une copie de la procuration au mandataire) **au plus tard le 14 janvier 2025 à minuit.**

Je, soussigné-e, _____ (nom) de _____ (ville) membre en règle de l'Alliance des moniteurs de ski du Canada ("AMSC") désigne par la présente:

_____ (inscrire le nom du mandataire) pour voter et agir en mon nom dans le cadre de l'assemblée générale annuelle des membres de l'AMSC Alberta qui a lieu le mardi 21 janvier 2025 à 18 h HNR, ainsi qu'à toute reprise de celle-ci.

Cette procuration confère un pouvoir discrétionnaire au mandataire à l'égard de toute question qui peut être dûment soumise pendant l'assemblée.

Remarques:

- Aucun membre ne peut détenir plus de cinq (5) votes par procuration, à l'exception du/de la président-e de l'assemblée qui peut voter toutes les procurations qui le désigne comme mandataire.
- Cette procuration n'est pas sollicitée par la direction ou en son nom, ou par les administrateur·trice·s actuel·le·s de l'Alliance des moniteurs de ski du Canada (Alberta).

Nom (caractère d'imprimerie): _____ N°Membre : _____

Adresse: _____

Signature du membre: _____